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Eladó Családi ház, 102 m2, 1 150 m2 telek, Marcali
26 900 000 Ft ( ~69 369 € )

Marcaliban eladó egy tágas, felújított, szerkezetkész családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900139

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Felújított

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1980

Felújítás éve: 2022

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcaliban eladó egy felújított, szerkezetkész családi ház!

Az ingatlan jelenleg félkész állapotban van, ahogy azt a képek is szemléltetik.

Olyan személyeknek és családoknak ajánlom, akik maguk szeretnék

meghatározni otthonuk színeit, bútorzatát és stílusát. Az elrendezése remek,

terei tágasak. A korábbi terasz részt beépítették, mellyel egy kellemesen nagy

teret nyertek. Ennek a terasznak a hátsó részében helyezkedik el a fürdőszoba.

A házba lépve egyből a konyhában találjuk magunkat, tovább haladva pedig a

tágas nappali fogad minket. Nekem kimondottan tetszik a rendkívül egyedi,

épített kandalló, ami ékesíti a helyiséget. Kettő hálószoba is rendelkezésre áll,

de a beépített terasznak köszönhetően van lehetőség még egy szoba

leválasztására, melynek hasznos területe 12 m2 lenne, amennyiben igény van

rá. A fűtésről és melegvíz ellátásról egyaránt egy új gázkazán gondoskodik, de

az épített kandallót is lehet alkalmazni, ezen felül új radiátorok lettek

felszerelve. A házban található összes közmű fel lett újítva, villany, víz-

szennyvíz, és gáz rendszer is! A tetőszerkezet szintén ki lett cserélve, fedésnek

bontott-tisztított cserepet alkalmaztak. Az ingatlan téglából épült, új betonozást

kapott minden helyiség, a falak vízszigeteléssel vannak ellátva, valamint a tetőn

van hőszigetelés is. Az ház jelenleg nem lakott, azonnal birtokba vehető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In Marcali steht ein renoviertes, baureifes Einfamilienhaus zum Verkauf!

Die Immobilie befindet sich derzeit in einem unfertigen Zustand, wie die Bilder

zeigen. Ich empfehle es Einzelpersonen und Familien, die die Farben, die

Einrichtung und den Stil ihres Hauses selbst bestimmen wollen. Die Aufteilung

ist hervorragend, die Räume sind großzügig. Die ehemalige Terrasse wurde

eingebaut, wodurch ein angenehm großer Raum entstanden ist. Das

Badezimmer befindet sich auf der Rückseite dieser Terrasse. Wenn man das

Haus betritt, befindet man sich sofort in der Küche und geht weiter in das

geräumige Wohnzimmer. Besonders gut gefällt mir der einzigartige

Einbaukamin, der den Raum schmückt. Es sind zwei Schlafzimmer vorhanden,

aber dank der eingebauten Terrasse besteht die Möglichkeit, bei Bedarf ein

weiteres Zimmer abzutrennen, das eine Nutzfläche von 12 m2 haben würde.

Heizung und Warmwasser werden durch eine neue Gastherme bereitgestellt,

aber auch der eingebaute Kamin kann genutzt werden, und es wurden neue

Heizkörper installiert. Alle Versorgungseinrichtungen des Hauses wurden

erneuert, einschließlich Strom, Wasser, Abwasser und Gas! Der Dachstuhl wurde

ebenfalls erneuert und das Dach mit abgerissenen und gereinigten Ziegeln

eingedeckt. Das Haus ist aus Ziegeln gebaut, alle Räume wurden neu betoniert,

die Wände wurden abgedichtet und das Dach wurde isoliert. Das Haus ist derzeit

unbewohnt und steht zum Einzug bereit.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In Marcali for sale a renovated, structurally ready family house!

The property is currently in an unfinished state, as the pictures show. I

recommend it to individuals and families who want to determine the colours,

furnishings and style of their home. The layout is excellent, the spaces are

spacious. The former terrace has been built in, creating a pleasantly large space.

The bathroom is located at the back of this terrace. Entering the house, we are

immediately in the kitchen and continue into the spacious living room. I

particularly like the very unique built-in fireplace that adorns the room. Two

bedrooms are available, but thanks to the built-in terrace, there is the possibility

of separating another room, which would have a useful area of 12 m2, if

required. Heating and hot water is provided by a new gas boiler, but the built-in

fireplace can also be used, and new radiators have been installed. All the utilities

in the house have been renovated, including electricity, water, sewage and gas!

The roof structure has also been replaced, and the roofing has been done with

demolished-cleaned tiles. The property is built of brick, all rooms have been

newly concreted, the walls have been waterproofed and the roof has been

insulated. The house is currently unoccupied, ready to move in.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager!

We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need

a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you

from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


